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Wiele osób od dawna dziwiÅ‚o mi siÄ™, Å¼e zamieszczam wpisy pani Beaty Kumanek. Wiele osób
sugerowaÅ‚o, Å¼e powinienem zastopowaÄ‡ moÅ¼liwoÅ›Ä‡ wyraÅ¼ania jej swych opinii, gdyÅ¼
sÄ… nieprawdziwe i krzywdzÄ…ce dla tych, na punkcie których ma od jakiegoÅ› czasu obsesjÄ™.
Od jakiegoÅ› czasu, bo nie od poczÄ…tku jej pojawienia siÄ™ na moim blogu tak byÅ‚o.

ChoÄ‡ podzielam ten poglÄ…d, Å¼e od jakiegoÅ› czasu jej opinie sÄ… nieprawdziwe i
krzywdzÄ…ce, to jednak nie chciaÅ‚em odciÄ…Ä‡ jej moÅ¼liwoÅ›ci zamieszczania swoich chorych
wpisów, gdyÅ¼ byÅ‚aby to klasyczna cenzura. Tak pisaÅ‚em jeszcze niedawno do kogoÅ›, kto
namawiaÅ‚ mnie do zablokowania pani Kumanek na moim blogu. ArgumentowaÅ‚em takÅ¼e, Å¼e:- 
SzanujÄ™ demokracjÄ™ i nie tolerujÄ™ cenzury;- PrzykÅ‚adamy zbyt duÅ¼Ä… wagÄ™ do jej
wpisów. Nikt zdrowo rozsÄ…dkowy nie traktuje jej powaÅ¼nie. Ja np. nie reagujÄ™ na jej wpisy, bo
nie warto. ZwracaÅ‚em uwagÄ™ teÅ¼ na to, Å¼e taka cenzura bÄ™dzie nieskuteczna, gdyÅ¼ pani
Kumanek znajdzie inne miejsce, gdzie bÄ™dzie siÄ™ produkowaÄ‡. A jest to miejsce, które
arabiarze czytajÄ… (wiadomo o jakie miejsce chodzi). NapisaÅ‚em teÅ¼ takie zdanie: Nie
przeceniajmy wiÄ™c jej roli, a juÅ¼ na pewno nie moÅ¼na uwaÅ¼aÄ‡, Å¼e to co ona wypisuje,
wpÅ‚ywa na rzeczywistoÅ›Ä‡.Jednak dochodzÄ™ do wniosku, Å¼e tego mojego ostatniego
twierdzenie nie da siÄ™ obroniÄ‡. Zmieniam w tej kwestii zdanie, a przyczyniÅ‚ siÄ™ do tego mail,
którego treÅ›Ä‡ zamieszczam poniÅ¼ej. Szanowny Panie Redaktorze,Z wielkim
zainteresowaniem czytam blogi na Pana portalu HipoLogika. Jestem peÅ‚en uznania dla Pana
zaangaÅ¼owania w sprawy hodowli koni, szczególnie czystej krwi arabskiej. Sprawy te sÄ…
równieÅ¼ bliskie  mojemu sercu. MyÅ›lÄ™, Å¼e zgromadzony materiaÅ‚, a takÅ¼e Pana
wiedza sÄ… wystarczajÄ…ce na przygotowanie ksiÄ…Å¼ki obrazujÄ…cej stan hodowli koni
czystej krwi arabskiej w Polsce przed i po &bdquo;dobrej zmianie&rdquo;. Obawiam siÄ™,
iÅ¼ cyniczne stwierdzenie Goebbelsa  &bdquo;kÅ‚amstwo powtarzane wielokrotnie staje
siÄ™ prawdÄ…&rdquo; potwierdza siÄ™ w naszej rzeczywistoÅ›ci. Coraz czÄ™Å›ciej
bowiem moÅ¼na spotkaÄ‡ osoby, które wierzÄ…, Å¼e dyrektorzy Marek Trela i Jerzy
BiaÅ‚obok, a takÅ¼e Anna Stojanowska sÄ… zÅ‚odziejami, i z tego powodu zostali zwolnieni.
Jestem przekonany, Å¼e taka &bdquo;prawda&rdquo;  na staÅ‚e siÄ™ utrwali w
nastÄ™pnych pokoleniach.Rujnowaniu hodowli koni w Polsce przez &bdquo;dobrÄ…
zmianÄ™&rdquo; nadal trwa,  a wiÄ™c ksiÄ…Å¼ka taka jest  pilnie potrzebna. GorÄ…co
namawiam do podjÄ™cia tej inicjatywy. W miarÄ™ moich moÅ¼liwoÅ›ci deklarujÄ™ pomoc.
                Å•Ä…cze wyrazy szacunku  Nie podajÄ™ nazwiska osoby, która to napisaÅ‚a, bo jest to
prywatna korespondencja i nie mógÅ‚bym tego zrobiÄ‡ bez jej zgody. OczywiÅ›cie mógÅ‚bym
zapytaÄ‡ o tÄ™ zgodÄ™, ale nie o nazwisko owej osoby &ndash; choÄ‡ zapewniam, Å¼e bardzo
szacownej i szanowanej &ndash; tu chodzi. Chodzi o meritum.Owo utrwalanie siÄ™ przekonania,
Å¼e Marek Trela, Jerzy BiaÅ‚obok i Anna Stojanowska sÄ… zÅ‚odziejami.Czy wpisy Beaty
Kumanek mogÄ… siÄ™ do utrwalania takiego przekonania przyczyniaÄ‡?Niestety, tak. 
PrzejrzaÅ‚em jeden z ostatnich wpisów pani Kumanek jeszcze raz (ostatnio juÅ¼ ich nawet nie
czytaÅ‚em, tylko upubliczniaÅ‚em) i znalazÅ‚em tam takie oto zdania, które potwierdzajÄ… tÄ™
tezÄ™.Ta skrajnie niekorzystna dla stadnin umowa obowiÄ…zywaÅ‚a przez kilkanaÅ›cie lat.
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JuÅ¼ za samÄ… umowÄ™ z Polturfem Marek Trela powinien mieÄ‡ postawione zarzuty o
niegospodarnoÅ›Ä‡. Inny fragment:Audyt janowskiej stadniny przeprowadzony przez firmÄ™
BDO w 2016 roku wykazaÅ‚ niezbicie, iÅ¼ zawierane przez TrelÄ™ umowy dzierÅ¼awy nie
zabezpieczaÅ‚y interesów stadniny. MaÅ‚o tego, nie wszystkie dzierÅ¼awy byÅ‚y
ewidencjonowane, stÄ…d nie daÅ‚o siÄ™ sprawdziÄ‡ prawidÅ‚owoÅ›ci rozliczenia tych
dzierÅ¼aw. Zarzutów jest o wiele wiÄ™cej. Dziwi mnie niepomiernie, iÅ¼ do tej chwili
Markowi Treli nie postawiono zarzutów o niegospodarnoÅ›Ä‡. PamiÄ™tajmy przy tej okazji,
Å¼e za Markiem TrelÄ… stoi potÄ™Å¼ny aparat medialny, który jak walec niszczy
kaÅ¼dego, kto oÅ›mieli siÄ™ choÄ‡ jednym sÅ‚owem skrytykowaÄ‡ tego czÅ‚owieka, który
uwaÅ¼a siÄ™ za nietykalnego. Jego ostatnia wypowiedÅº z TVN Fakty o tym, Å¼e od 4 lat
stadniny sÄ… pod okupacjÄ… PiS jest ze wszech miar skandaliczna i wymaga potÄ™pienia.
Mam nadziejÄ™, Å¼e Marek Trela poniesie jednak odpowiedzialnoÅ›Ä‡ za swoje skrajnie
nieudolne zarzÄ…dzanie janowskÄ… stadninÄ….  W kaÅ¼dym z tych zdaÅ„ widaÄ‡ tÄ™
obsesjÄ™ &ndash; w tym wypadku na punkcie Marka Treli. Obsesja, jak obsesja. MoÅ¼na
wzruszyÄ‡ ramionami i przejÅ›Ä‡ nad niÄ… do porzÄ…dku dziennego. Ja tak do tej pory robiÅ‚em.
Jednak zacytowany wyÅ¼ej mail uzmysÅ‚owiÅ‚ mi, Å¼e &bdquo;kÅ‚amstwo wielokrotnie
powtarzane staje siÄ™ prawdÄ…&rdquo;. A zatem, choÄ‡ z ciÄ™Å¼kim sercem, bo to jest
cenzura, oÅ›wiadczam, Å¼e na blogu HipoLogika.pl wpisy niejakiej Beaty Kumanek nie bÄ™dÄ…
siÄ™ juÅ¼ wiÄ™cej ukazywaÄ‡.Marek Szewczyk 
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